
Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Zvole,
konaného dne 15. března 2012

12/Zl2

Zahájení zasedání: 1900 hodin
Přítomni při zahájení: Ing. Stoklasa, Ing. Duda, Ing. Koudelka, pí. Mařáková, p. Novák, Ing. Figelová,

pí. Hrubá, Ing. Jež, p. Petříček, RNDr. Straková, p. Šebek, pí. Šiplerová

Neomluveni:
Řádně omluveni:
Pozdní příchod:
Pozvaní hosté:
Předčasný odchod:

I
MUDr. Hánělová, ~. Zuza
p. Hrachovec (192

)

I
pí. Mařáková (2145

)

Zahájení
Jednání zastupitelstva zahájil předsedající starosta Ing. Stoklasa a konstatoval, že je přítomna
nadpoloviční většina členů za, která zajišťuje usnášeníschopnost.

Volba návrhové komise: Ing. Duda, Ing. Koudelka

za odsouhlasilo všemi hlasy

Určení ověřovatelů zápisu: pí. Hrubá, p. Novák

Zapisovatelkou byla pověřena pí. Justiánová.

Program:
1. Kontrola usnesení Zastupitelstva obce ze dne 16.2.2012
2. Projednání petice občanů "Za výpověď nájemní smlouvy panu Tomkovi"
3. Dohoda o ukončení nájmu lesních pozemků
4. Rozhodnutí o pořízení nového územního plánu
5. Neinvestiční příspěvky neziskovým organizacím pro rok 2012
6. Investiční příspěvek TJ Sokolu Zvole
7. Rozpočtové opatření č.1/2012
8. Příspěvek pro samostatně bydlící seniory

za odsouhlasilo všemi hlasy

1. Kontrola usnesení za ze dne 16.2.2012
Ing. Duda - usnesení z předchozího zasedání neukládalo žádné úkoly.

2. Projednání petice občanů "Za výpověď nájemní smlouvy panu Tomkovi"
Ing. Duda vyzval zastupitele k reakci na předloženou petici.
Ing. Figelová - požaduje, aby body petice byly přílohou výpovědi p. Tomkovi.
Ing. Stoklasa - Ing. Mihal (MěÚ Černošice - odb. ŽP) po ústní konzultaci sdělil, že podáním trestního
oznámení se projednání petice zkomplikovalo, neboť k bodům petice zakládající důvod k výpovědi
nájemce není jediné pravomocné rozhodnutí kromě navýšení etátu.
Ing. Hájek - byla porušena smlouva mezi nájemcem a obcí, ČIŽP zkonstatovala hrubé porušení
zákona, zástupci obce měli zasáhnout.
Ing. Stoklasa - do současné doby existuje jediné pravomocné rozhodnutí a to o navýšení těžby.
Problém vznikl chybně stanoveným etátem a nezažádáním o navýšení těžby.
P. Neubauer - toto není předmětem petice.
RNDr. Straková, pí. Šiplerová - občané mají právo na diskusi o petici.
Ing. Figelová - požaduje výpověď nájemci lesa s uvedením důvodů.
P. Novák - body petice nejsou přesné.
Ing. Stoklasa - citoval jednotlivě body petice.
Ing. Hájek - reakce na jednotlivé body přečtením části protokolu ČIŽP, viz. příloha.
Následovala diskuse viz. zápisy ze zasedání za ze dne 14.4.2011, 16.6.2011, 11.10.2011,
16.11.2011, 22.12.2011, 16.2.2012

Ing. Hájek - žádá o citaci do zápisu "Ing. Stoklasa uvedl, že v petici bylo manipulováno s občany".
RNDr. Straková - žádá o citaci do zápisu "Ing. Stoklasa uvedl, že petice je zavádějící, prozatím
neexistuje ve věci žádné pravomocné rozhodnutí, není tedy co projednávat".
Ing. Figelová - návrh na hlasování o podání výpovědi nájemce pro nedodržení nájemní smlouvy.



Hlasování'
PRITOMNI CLENOVE ZO PRO PROTI ZDRZEL SE
Ing. Duda Lubomír /
Ing. Fiqelová Marie /
Hrachovec Luboš /
Hrubá Jaroslava /
Ing. Jež Václav /
Ing. Koudelka Pavel /
Mařáková Michaela /
Novák Marek /
Petříček Miloslav /
Ing. Stoklasa Miroslav /
RNDr. Straková Jana /
Sebek Josef /
Siplerová Hana /
Celkem 4 7 2

ZO neschválilo výpověď nájemci obecních lesů.

3. Dohoda o ukončení nájmu lesních pozemků
Ing. Stoklasa seznámil zastupitele s textem dohody a vyzval je k hlasování.

RNDr. Straková - žádá o doplnění textu dohody, že došlo k porušení nájemní smlouvy.
Ing. Figelová - žádá o doplnění textu dohody, že pokud dojde ke zjištění škody způsobené nájemcem,
bude uhrazena.
Hlasování'

PRITOMNI CLENOVE ZO PRO PROTI ZDRZEL SE
Ing. Duda Lubomír /
Ing. Figelová Marie /
Hrachovec Luboš /
Hrubá Jaroslava /
Ing. Jež Václav /
Ing. Koudelka Pavel /
Mařáková Michaela /
Novák Marek /
Petříček Miloslav /
Ing. Stoklasa Miroslav /
RNDr. Straková Jana /
Sebek Josef /
Šiplerová Hana /
Celkem 4 8 1

ZO neschválilo doplnění dohody

RNDr. Straková - požaduje doplnění dohody v čI. 6. o sankce převzaté z dodatku nájemní smlouvy.
Hlasování:

PRITOMNI CLENOVE ZO PRO PROTI ZDRZEL SE
Ing. Duda Lubomír /
Ing. Figelová Marie /
Hrachovec Luboš /
Hrubá Jaroslava /
Ing. Jež Václav /
Ing. Koudelka Pavel /
Mařáková Michaela /
Novák Marek /
Petříček Miloslav /
Ing. Stoklasa Miroslav /
RNDr. Straková Jana /
Šebek Josef /
Šiplerová Hana /
Celkem 4 8 1

ZO neschválilo doplnění dohody



Ing. Duda - návrh na hlasování o dohodě v původním znění se změnou textu podnětu - zkrácení a
přiložení popisu hospodaření na LHC Obecní lesy Zvole v r. 2011.
Hlasování'

PRITOMNI CLENOVE ZO PRO PROTI ZDRZEL SE
Ing. Duda Lubomír /
Ing. Fiqelová Marie /
Hrachovec Luboš /
Hrubá Jaroslava /
Ing. Jež Václav /
Ing. Koudelka Pavel /
Mařáková Michaela /
Novák Marek /
Petříček Miloslav /
Ing. Stoklasa Miroslav /
RNDr. Straková Jana /
Šebek Josef /
Siplerová Hana /
Celkem 9 4 O

ZO schválilo dohodu o ukončení nájmu lesních pozemků

4. Rozhodnuti o pořízení nového územního plánu
Ing. Duda přednesl záměr s pořízením nového ÚP Zvole. Původní plán z r. 1996 je již nevyhovující
s ohledem na nedostačující infrastrukturu obce pro další masovou zástavbu. Nový ÚP lze nechat
zpracovat Úřadem územního plánování MěÚ Cernošice nebo ve vlastní režii, což je finančně
nákladnější o cca 200.000,- Kč.
Ing. Stoklasa dodal, že obce jsou povinny zpracovat nové ÚP do r. 2015. Proces vyhotovení a
schválení nového ÚP bude trvat zhruba 2 roky. Po vydání veřejné vyhlášky mohou občané uplatňovat
své návrhy na pořízení tohoto plánu. Dále po konzultaci s okolními obcemi navrhuje zpracování
fyzickou nebo právnickou osobou.
Ing. Duda navrhuje výběr pořizovatele nového ÚP Zvole radou obce.

ZO odsouhlasilo všemi hlasy

Ing. Duda navrhuje ke spolupráci s pořizovatelem ÚP Zvole pověřit Ing. Stoklasu.

ZO odsouhlasilo všemi hlasy

5. Neinvestiční příspěvky neziskovým organizacím
Pí. Mařáková přednesla rozhodnutí Finančního výboru o rozdělení 150.000,-Kč jako dotace pro
neziskové organizace:
MC Břežánek žádost 5.000,- přiděleno 0,-
SK Zvole žádost 65.000,- přiděleno 40.000,-
Rimatec-Sport žádost 15.000,- přiděleno 10.000,-
Karabina žádost 10.000,- přiděleno 5.000,-
CZS Zvole žádost 12.000,- přiděleno 8.000,-
TJ Sokol Zvole žádost 100.000,- přiděleno 70.000,-
CZS Cerníky žádost 20.000,- přiděleno 10.000,-
Klub Akimovy školičky žádost 50.000,- přiděleno 2.000,-
Po přidělení částek zbylo v rezervě 5.000,- pro případnou korekci.
Ing. Stoklasa - členové CSV nevěděli o nutnosti podat písemnou žádost. Po domluvě na výroční
členské schůzi předali dodatečnou žádost o příspěvek na pomůcky pro ošetřování včelstev.
Pí. Mařáková - požaduje dodat do podkladů vyplněnou "Žádost o příspěvek pro neziskové organizace
na r. 2012".
CSV ZO Zvole přiděleno 5.000,-

ZO odsouhlasilo všemi hlasy

P. Bernášek - v loňském roce podal Klub Akimovy školičky žádost o příspěvek pozdě a proto nic
nedostal. Nyní CSV žádost podal také pozdě a příspěvek dostal. Klub Akimovy školičky pořádá
nespočet akcí a podporu od obce nemá žádnou.
P. Novák - veškeré akce, které se pořádají pro zvolskou veřejnost v areálu Sokola absolutně zástupci
Klubu Akimovy školičky nerespektuji a netolerují.
Pí. Mařáková - vysvětlení podle jakých kritérií FVo příspěvcích rozhodoval.
Pí. Bernášková - Klub Akimovy školičky nevyužívá žádné obecní vybavení, všechny akce se provozují
na vlastním pozemku, vzhledem k odbornosti instruktorů jsou náklady na kroužky vysoké.



6. Investiční příspěvek TJ Sokolu Zvole
Ing. Stoklasa seznámil zastupitele se smlouvou o spolupráci při výstavbě malého hřiště mezi Obcí
Zvole a TJ Sokol Zvole a vyzval je k podání připomínek.
Pí. Šiplerová - dotaz zda rada diskutovala o výši příspěvku.
Ing. Stoklasa - rada výši příspěvku posuzovala s ohledem na výši dotace poskytnuté MŠMT.
Pí. Šiplerová - částka příspěvku je s ohledem na rozpočet obce příliš vysoká.
RNDr. Straková - dotaz jakou částkou se na výstavbě bude podílet TJ Sokol Zvole.
P. Malý - provoz a údržba organizace stojí ročně 400.000,- až 450.000,- Kč, finanční prostředky na
tuto akci nejsou.
P. Malý - nabídka Akimově školičce k využití areálu TJ Sokol Zvole.
RNDr. Straková - dotaz na zhotovitele smlouvy.
Ing. Stoklasa - smlouvu po dohodě mezi zástupci Obce Zvole a TJ Sokol Zvole vypracovala Mgr.
Neužilová.
RNDr. Straková - smlouva není pro obec výhodná, je nedostatečná, měl by tam být lépe ošetřen
způsob financování a doba využití hřiště.
P. Malý - využití hřiště bude po dobu jeho životnosti. Při poskytování areálu pro různé aktivity nebyly
nikdy problémy, vztahy mezi obcí a Sokolem jsou nadstandartní.
Ing. Stoklasa - využívání hřiště je na dobu neurčitou a je řešeno dodatkem smlouvy. Financování akce
bude probíhat dle podmínek, které stanoví MŠMT.
P. Malý - pro tuto akci bude zřízen samostatný účet.

Hlasování'
PŘITOMNI ČLENOVE ZO PRO PROTI ZDRZEL SE
lne. Duda Lubomír I
lnq. Figelová Marie I
Hrachovec Luboš I
Hrubá Jaroslava I
lnq. Jež Václav I
InCl.Koudelka Pavel I
Novák Marek I
Petříček Miloslav I
lne. Stoklasa Miroslav I
RNDr. Straková Jana I
Šebek Josef I
Šiplerová Hana I
Celkem 10 1 1

ZO schválilo přidělení investičního příspěvku

7. Rozpočtové opatření č. 1/2012
Ing. Stoklasa přednesl ke schválení návrh rozpočtového opatření, viz. příloha.

ZO odsouhlasilo všemi hlasy

8. Příspěvek pro samostatně bydlící seniory
Ing. Stoklasa přednesl ke schválení návrh na poskytnutí příspěvku pro samostatně bydlící seniory ve
výši 500,-Kč. Tento příspěvek bude poskytnut bez žádosti seniorů podle dat v evidenci obyvatel.

ZO odsouhlasilo všemi hlasy

Ing. Duda přednesl návrh usnesení ZO Zvole.

ZO odsouhlasilo všemi hlasy



Diskuze

MUDr. Hájková - dotaz zda někdo odpoví občanům na předloženou petici.
Ing. Stoklasa - vyjádření k petici je obsaženo v tomto zápisu, na tomto základě zašle odpověď.
RNDr. Straková - omluva starostovi za nevhodnou poznámku, pronesenou na předchozím zasedání.
Ing. Stoklasa - omluvu přijal s přáním, aby se podobné poznámky pro příště vynechaly.
P. Malý - poděkoval zastupitelům za pomoc při získání finančních prostředků pro výstavbu malého hřiště.
Ing. Hájek - oznámil zrušení plánované lesní brigády vzhledem k odmítnutí nájemcem obecních lesů.

Zapsala: Jana Justiánová
~'d !...1Iřř'ř.. ~ .

Ověřovatelé zápisu:

...Lt;~~~A...
Jaroslava Hrubá

/kY4f
Marek Novák


